

## **The Council of Europe calls on European governments to strengthen measures to promote the rights and full participation of people with disabilities in society**

On 30 and 31 May 2011, the Council of Europe organised a conference in Odessa which highlighted best practice in seeking to improve the quality of life of people with disabilities and their integration and active participation in society and to strengthen equal opportunities and non-discrimination. The conference, which was organised as part of the Ukrainian chairmanship of the Committee of Ministers of the Council of Europe in conjunction with the Ukrainian Ministry of Social Affairs and the National Assembly of People with Disabilities, aimed to support Ukraine in implementing an effective policy on disability, but also to contribute to the 2nd component of the Council of Europe Disability Action Plan (2006-2015).

\* \* \*

## **Le Conseil de l'Europe appelle les gouvernements européens à renforcer les mesures pour promouvoir les droits et la pleine participation des personnes handicapées à la société**

Le Conseil de l'Europe a organisé, les 30 et 31 mai 2011 à Odessa, une conférence qui entendait mettre en lumière les bonnes pratiques visant à améliorer la qualité de vie des personnes handicapées, leur intégration et leur participation active à la société et à renforcer l'égalité des chances et la non-discrimination. Organisée dans le cadre de la présidence ukrainienne du Comité des Ministres du Conseil de l'Europe, en coopération avec le Ministère ukrainien des affaires sociales et l'Assemblée nationale des personnes handicapées d'Ukraine, la conférence avait pour but non seulement de soutenir l'Ukraine dans la mise en œuvre d'une politique efficace en matière de handicap, mais également de contribuer au 2ème volet du Plan d'Action du Conseil de l'Europe pour les personnes handicapées (2006-2015).